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Ing. Marek Lukáš: Znovuzrození přišlo z Jakubčovic 

Velký kus práce mají za sebou představitelé fotbalové Dukly Praha. Jejich šéf, předseda představenstva klubu 

Ing. MAREK LUKÁŠ, popisuje, co vše bylo potřeba zařídit, aby se na Julisce hrála opět profesionální soutěž. 

Kdy se začala rodit odvážná myšlenka vrátit Dukle soutěž odpovídající slavnému jménu? Pan Hájek, který v 

Jakubčovicích dokázal velikou věc, vloni v létě prohlásil, že po roce druholigovou licenci prodá. Zájemců bylo dost, ale 

jeden ze synů pana Hájka upozornil na pražskou Duklu a otci se myšlenka podílet se na znovuzrození tradičního klubu 

líbila. Vloni na podzim nás sám vyhledal, sešli jsme se a začalo se na naplnění tohoto spojení pracovat. Jak složitá byla 

další jednání? Šlo o řadu postupných kroků. Po dohodě s rodinou Hájků vznikla akciová společnost FK Dukla Praha. 

Zároveň jsme vstoupili do jednání s představiteli ČMFS, kteří nám dali pokyny jak vyplnit podklady na získání 

druholigové licence. A samozřejmě bylo potřeba jednat se zástupci armády. Dukla přece patří na Julisku. Našli jste s 

armádou společnou řeč? Jsme rádi, že armáda má k fotbalové Dukle zase potřebný vztah. Máme nájemní smlouvu, 

fotbal se na Julisce může hrát a jsem přesvědčen, že se zde s ostatními sportovci porovnáme tak, jako tomu bylo dosud. 

V pohodě a v přátelské duchu. Vedle administrativy bylo potřeba řešit složení a financování mužstva. Jak se to daří? 

Vycházíme ze střízlivého rozpočtu, který máme pokrytý. Základ kádru tvoří hráči, kteří přešli z Jakubčovic. Vyplatilo 

se, že trenér Günter Bittengel tam na jaře působil a vše potřebné s fotbalisty, kteří měli zájem přejít do Prahy, projednal. 

Do kádru se dostali i někteří fotbalisté z mužstva Dukly, které na jaře pod vedením Jiřího Němce poskočilo až na druhou 

příčku v přeboru. Zbytek zůstane na podzim opět v přeborovém béčku. A samozřejmě jsme získali i hráče na hostování. 

Při pohledu na seznam hráčů nenajdeme žádná zvučná jména, žádné zkušené veterány… Upřednostňujeme práci s 

mladými vlastními hráči, kterých je patnáct! Sázíme na kvalitu a zkušenost bývalých vynikajících fotbalistů Güntera 

Bittengela a Jiřího Němce, na to, že pod jejich vedením výkonnost mužstva poroste. V profesionálním fotbale jste mezi 

funkcionáři novou tváří. Jak vznikl váš vztah k Dukle a jak se vám daří čelit nárokům profi fotbalu? Na Duklu mě 

přivedl syn, který tu hraje. Ale už dříve jsem na Julisce často býval, rodina mé ženy měla přátelský vztah s rodinou 

Tománkových. Pokud jde o úkoly, je náročné skloubit povolání podnikatele ve stavebnictví s fotbalovými požadavky. 

Mám však výhodu, že mi pomáhají moji spolupracovníci v klubu. A snad to nejtěžší máme za sebou…  

Na Julisce 28, 160 00 Praha, email: fotbal@fkdukla.cz | Design a technické řešení: W.D.A. Czech, s.r.o. | RSS | Dukla 

na Facebooku  

Podporujeme charitativní projekty Hemo junior a Pomoc Nepálu a Tibetu. 
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